
Technische vragen

Van : GoPo, Wim Schmidt

Datum vraag : 22 september 2020

Onderwerp : Algemene subsidie Verordening

Datum antwoord :

In het agendapunt aanpassen ASV aanstaande woensdag 23 september wordt niet 
gesproken over welk bedrag wij als raad toestemming zouden moeten geven aan het 
college om subsidie te kunnen verstrekken aan energie, klimaat groen en milieu. 

Wij van Gouda Positief kunnen geen akkoord geven als we niet weten waar we 
akkoord aan geven.

Antwoorden:

Er is geen specifiek bedrag waar akkoord op wordt gevraagd. Het gaat om het principe het college 
van BenW, binnen de door de raad vastgestelde budgetten en beleidskaders, de bevoegdheid te 
geven subsidies te verstrekken op het vlak van energie, klimaat, groen en milieu. 

Het betekent dat de raad voor subsidies op deze onderwerpen voortaan dezelfde rol krijgt als voor 
subsidies krachtens de WMO en op de terreinen van zorg, onderwijs, cultuur, toerisme, recreatie en 
sport.


